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Alone /Together7⼈人展

⽇日期：

2014年年10⽉月25⽇日 - 2014年年10⽉月31⽇日以往展览

开幕：

2014年年10⽉月25⽇日 16:00

空间：

上能艺术当量量

策 展 ⼈人：⽩白野夫

参展⼈人员：蔡应、克⾥里里斯托弗 (⻢马赛克）、李创、潘柬芝、⽥田也、王铁军、詹灵娟


"Alone+Together 7 People Exhibition" was unveiled at 4:00 pm on October 25, 2014 at 
Shangneng Art Equivalent Art Museum. This exhibition was initiated spontaneously by the 
resident artists of Shangyuan Art Museum. According to the participating artist Tian Ye, the 
original intention of the exhibition was just to commemorate the good times that the artists spent 
with each other within a year. The title of the exhibition is taken by the artist Mosaic from the 
United States. This name not only represents that each artist is an independent individual, but 
becomes a group in the case of fate, it is an emotional expression of mutual sympathy among the 
artists, and it also expresses this. Each of the works exhibited in the exhibition has a unique style, 
and these different styles of works together make up this exhibition.


After the opening, curator Bai Yefu and academic host Xiao Yufang co-hosted the seminar. The 
participating artists were Poon kanchi Cai Ying, Christopher (Mosaic), Li Chuang, Tian Ye, Wang 
Tiejun, Zhan Lingjuan and Shangneng Art Equivalent Art. The director of the museum, Mr. Xu 
Guoliang.


　　“Alone+Together7⼈人展”于2014年年10⽉月25⽇日下午四点在上能艺术当量量艺术馆揭幕。本次展览是
由上苑艺术馆的驻馆艺术家们⾃自发发起的，据参展艺术家⽥田也介绍，展览的初⼼心只是艺术家们为了了
纪念念⼀一年年内相互之间所处的美好时光。展览的题⽬目是由来⾃自美国的艺术家⻢马赛克所取，这个名称既
代表了了每个艺术家都是独立的个体，在因缘际会的情况成为了了⼀一个团体，是艺术家之间惺惺相惜的
情感表达，也表示了了这个展览所展出的每⼀一幅作品都有着独特的⻛风格，⽽而这些不同⻛风格的作品共同
组成了了这⼀一个展览。

　开幕结束后，由策展⼈人⽩白野夫和学术主持肖毓⽅方共同主持研讨会，参展艺术潘柬芝、 家蔡应克⾥里里
斯托弗(⻢马赛克)、李创、⽥田也、王铁军、詹灵娟及上能艺术当量量美术馆馆⻓长许国良先⽣生。

 



感知存在與虛無系列列 - ⿃鳥天使 32 x 21 x 21 cm 鑄銅着⾊色 潘柬芝 2014 

Happy fool series - Bird angel 32 x 21 x 21 cm Coloured Copper   Poon Kan Chi 2014



 



Artists in the exhibition 
https://news.artron.net/20141030/n670825.html 



拼贴仙女湖 240 x 277 cm 丙烯棉布 潘柬芝 2014 Fairy lake collage 240 x 277 cm Acrylic on cloth 
Poon Kan Chi 2014 



拼贴仙女湖 240 x 277 cm 丙烯棉布 潘柬芝 2014  
Fairy lake collage 240 x 277 cm Acrylic on cloth Poon Kan Chi 2014 





晚霞與花叢 85 x 151 cm 丙烯棉布 潘柬芝 2014 
Sunset with blossoms 85 x 151 cm Acrylic on cloth Poon Kan Chi 2014 



 



童子 183 x 80 cm 丙烯棉布 
潘柬芝 2014  
Boy 183 x 80 cm Acrylic on 
cloth Poon Kan Chi 2014 





分開的存在 150 x 177 cm 丙烯棉布 潘柬芝 2014  
Alone / Together  150 x 177 cm Acrylic on cloth Poon Kan Chi 2014 



 



http://www.32196.com/scsc/cangpinzhanlan/201512/70207.html 

http://www.32196.com/scsc/cangpinzhanlan/201512/70207.html

